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Ak Parti ilçe kongreleri için anlık gelişmeler oluyor.

Pazartesi ve Salı günleri parti müfettişi Fatsa’ya gelecekmiş.

Gelecek olan yetkili temayül yoklaması yapacak.

Bu arada tarafların görüşleri alınacakmış.

Taraflar dediğimiz; parti içindeki muhalif unsurlar.

Bu unsurların ortaklaşa istişareleriyle bir ilçe başkanı bulunacak ve yönetim oluşturulacakmış.

İlçe başkanı olacak kişi parti içindeki tüm grupların kabul ettiği bir isim olacakmış.

Belediye Başkanı Hüseyin Anlayan’ın da bu oluşumda rol alması bekleniyor.

Onun önerisi de dikkate alınacak.

Başkan Anlayan’ın ilçe başkan adayı “10 yıl yardımcılığını yaptığı” Bülent Yücetepe deniliyor.

Ancak Bülent beyin 10 yıllık başkan yardımcılığı süreci çok tartışmalı. İmar düzenlemelerindeki
olumsuzlukların altında Bülent Yücetepe’nin imzası olduğu konuşuluyor. “Yıpranmış bir isim
olur” diyenler çoğunlukta.
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Abdullah Uçar’a bir daha ilçe başkanlığı görevi verilmeyeceği AK Parti derin kulislerinde
konuşuluyor. Aslında Sayın Uçar’a büyük haksızlık yapıldığını söyleyebiliriz. Çünkü adam tüm
hazırlıkları yapmış ve bu gün (Cumartesi) kongre yapacaktı.

Dolayısıyla önce gün veriyorsun, sonra erteliyorsun. Bu durumda Abdullah Uçar’ın yapacağı tek
bir şey kalıyor. Ankara’da pazarlık yapacağına dönüp istifa etmeli.

Ordu’nun üç büyük ilçesinde (Altınordu, Fatsa, Ünye) ne oldu da son dakikada kongreler
ertelendi?

Esas can alıcı soru budur.

Kulisler Numan Kurtulmuş’un müdahale ettiği yönünde. Üç büyük ilçede yeni yönetimlerin
oluşmasına müdahil oluyor. Siyaseten haklıdır. Tabii ki bakan olarak yeni yönetimlerin
oluşmasında seçilecek olan yöneticiler üzerinde önerilerini ortaya koyacaktır.

Parti müfettişi temayüller sonunda bir kanaate varacaktır. Raporunu genel merkeze
ulaştıracaktır.

Fakat kamuoyu birçok isim üzerinde spekülasyonlarına devam edecektir. Siyasetin doğası böyle
işlemektedir.

Bu süreç birçok ismi daha tartıştıracaktır.

Biz Fatsa olarak en ideal olan birisinin olması taraftarıyız.

Çünkü dirayetli bir ilçe başkanı Fatsa’nın ihtiyaçlarının önünü açar. Geri kalmış bir görüntümüz
var. Hizmete ihtiyacımız var. Yatırıma ihtiyacımız var. Bu ihtiyaçlar dirayetli siyasetçilerin
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varlığıyla giderilecektir.

Yanlış mı?
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